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Van de voorzitter 

Zo kort na de jaarwisseling is er een periode van bezinning en een moment waarin we 

terugkijken naar het jaar dat we achter ons laten. 2023 ligt achter ons en heeft zoals het hele 

leven toppen en dalen. Ik zal daarom een korte terugblik geven op het afgelopen jaar.  

Als vereniging hebben we sportief gezien een wisselend seizoen gehad. We sloten het vorige 

seizoen af met een mooie 4de plaats in de honkbal hoofdklasse en een tweede plaats in de 

softbal 1ste klasse. Ook dit jaar hebben beiden 1ste teams weer zoveel potentie dat we weer 

mooi honkbal en softbal mogen verwachten.  

De jeugdopleiding heeft het de afgelopen jaren wat moeilijk gehad. Al met al kan de volhardende instelling, het 

gehouden moraal en het doorzettingsvermogen van onze spelers in het 2de honkbalteam alleen maar geprezen 

worden. Gelukkig is hier vanuit de Topsport Commissie meer aandacht aan gegeven en staat er dit seizoen een mooi 

team onder goede begeleiding.  

Onze jeugdteams stralen het plezier uit wat bij een potje honkbal en softbal verwacht wordt. Daar ligt ook een taak voor 

ons als bestuur. Maar daar gaan we in 2024 weer keihard aan werken. Mooi voorbeeld is de wederom succesvolle 

Landelijke Beeball Dag, het Little League Toernooi en de Mixed Softball Dag die wij hier op ons veld hebben mogen 

organiseren. En wat ik nog mooier vind, is dat dit door een stel enthousiaste vrijwilligers en ouders uit de club wordt 

gedaan. Wij als bestuur juichen dit enthousiasme toe en zullen waar nodig dit zeker ondersteunen.  

Technisch gezien is er werk aan de winkel. Onze Technische Commissie heeft het niet gemakkelijk. Ik hoop dan ook dat 

men de keuzes van de TC accepteert en respecteert. Mocht er iets onverhoopt niet goed gaan, ga dan alsjeblieft in 

gesprek, en roep waar nodig de hulp van het bestuur in. Wat het allerbelangrijkste is, is dat iedereen plezier beleeft aan 

het honkbal en softbal. Ben je te hoog ingedeeld, verlies je wedstrijden en beleef je weinig plezier aan de sport. Ben je 

te laag ingedeeld, dan win je alle wedstrijden te makkelijk en haal je weinig voldoening uit het spelletje. Het is en blijft 

een kunst om ieder team op het juiste niveau te laten honk- en softballen en hierin het niveau wat aansluit bij het talent 

van de speler of speelster te matchen.  

Financieel was 2023 voor de vereniging allesbehalve een goed jaar. Dit is door mijzelf in de rol van penningmeester al 

verteld op de algemene ledenvergadering. We willen met de vereniging veel. Maar zullen de tering naar de nering 

moeten zetten. We zullen zuinig moeten zijn om eventuele toekomstige zaken te overzien. Er dient meer rendement 

gehaald te worden uit onze kantine, er dienen meer evenementen en toernooien georganiseerd te worden en ook het 

werven van nieuwe leden is een belangrijk onderwerp van discussie. Met de toevoeging van het Jeugd Initiatief hebben 

we een gemotiveerd team aan jonge vrijwilligers die ons graag bij deze taken wil helpen. Maar uiteraard kunnen ook zij 

nog alle hulp gebruiken die beschikbaar is.  

Onze sponsoren zijn al heel wat jaren een verrijking voor onze vereniging. Dit bedoel ik letterlijk en figuurlijk. Door de 

investeringen die onze sponsoren maken zijn er onder andere plannen om de kantine een wat hedendaagse uitstraling 

te geven. Ook dit zal nog voor de aanvang van dit seizoen gestart worden.  
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Bestuurlijk is er in 2023 ook veel veranderd. Tijdens de laatste ledenvergadering mocht ik de voorzittershamer 

overnemen van oud-voorzitter Kjeld Boerendonk, die nu fungeert op mijn oude functie van Penningmeester. Ook 

hebben wij Geert Snellen weer terug mogen verwelkomen in het bestuur als Ambtelijk Secretaris en hebben Giny 

Hendriks, Patrick van Gool en Maurice den Brouwer zich tot het bestuur gevoegd. Respectievelijk met de portefeuille 

van Ledenadministratie, Clubhuiszaken en Accommodatie & Materiaal.  

Grootte waardering en een diepe buiging voor de ruggengraat van onze vereniging. De vrijwilligers, de mensen die 

belangeloos hun ding doen voor de vereniging. Groote waardering voor de mensen die het allemaal mogelijk maken: 

onze bargroep, onze coaches en trainers, onze technische commissie, onze wedstrijdsecretarissen, onze groundscrew, 

onze bouwploeg, ons Jeugd Initiatief, mijn medebestuursleden en uiteraard iedereen die zijn steentje bijdraagt, groot of 

klein.  

De afgelopen jaren waren voor ons als bestuur niet makkelijk. Beter gezegd, voor Kjeld en mij, was dit niet gemakkelijk. 

Ondanks de pijnlijke onderbezetting hebben wij gedaan wat we konden doen, en dat was voornamelijk het schip 

drijvende houden. Toen ik de voorzittershamer overnam, zag dit beeld er gelukkig heel anders uit. Met de toevoegingen 

van Giny, Geert (vacature voor secretaris staat nog open!), Patrick en Maurice hebben we weer een voltallig bestuur. 

We hebben nieuwe energie, nieuwe ideeën en weer voldoende tijd om zaken te gaan oppakken. Maar zoals al gezegd in 

de ALV is er zeker nog genoeg te doen.  

Dat ik bestuurder ben geworden van onze mooie club is eigenlijk heel eenvoudig: omdat ik gevraagd ben. Laat dit dus 

een les zijn. Er zijn binnen de vereniging mensen genoeg die wat willen betekenen… maar ze moeten wel gevraagd 

worden. Hier ligt dus een taak voor ons allemaal. Willen we verder met de uitbreiding van onze vereniging en 

vrijwilligers (en dat is hard nodig) dan moeten we om ons heen kijken en mensen vragen.  

En als je wat doet voor de vereniging, geeft dat vaak veel voldoening!                                                                                                 

Rest mij iedereen het allerbeste voor 2024 te wensen en toe te zien op een mooi en sportief jaar. 

Youri van der Poel 

 

 

Nieuwjaarsborrel 
Tijdens de nieuwjaarsborrel zondag jongstleden werd aan                         

Maurice de Brouwer, benoemd tot lid van verdienste tijdens de algemene 

ledenvergadering in november, alsnog de bijbehorende versierselen uitgereikt 

omdat hij in november verhinderd was. 
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Nieuwe uitstraling kantine en terras 
 
Vanaf zaterdag 27 januari gaan we aan de slag om de kantine en het terras een nieuwe 
look te geven. 
We gaan de binnenkant van de kantine wat opfrissen met als doel een nieuwe frisse 
uitstraling. 
De bar krijgt een wat modernere look en achter de bar wordt het wat efficiënter ingericht. 
Als het nieuwe seizoen in Maart begint, willen we als bar zijnde, onze klanten wat meer 
kunnen bieden en gaan er wat meer evenementen gepland worden. 
Vinden jullie het ook leuk om hier en daar een handje te willen helpen, stuur dan een 
mailtje naar  
secretaris@twins-sc.com 

 
                                                    Wij zorgen dat er contact met je opgenomen wordt. 
 
 

Update van het Junior Bestuur  

 

Marketing update 

Wij zijn met team Marketing momenteel bezig met het voorstellen van de spelers van Heren 1, zoals u misschien op 

Instagram of Facebook gezien heeft.                                                                                                                                                 

Het gehele honkbaljaar zal voorzien worden van gestructureerde content. Waaronder uitslagen en andere relevante 

zaken over de wedstrijden en activiteiten. 

Daarnaast zijn wij bezig met een plan op te stellen om Sammy Slugger (Mascotte van Oosterhout Twins) een nieuw 

social media leven in te blazen.  

 

Feestcommisie update: 

Als feestcommissie hebben we het ambitieuze doel gesteld om de kantine-omzet dit jaar met 10.000 euro te verhogen. 

Dit streven we na door feesten en evenementen te organiseren, zowel binnen als buiten het reguliere seizoen.                            

Momenteel bestaat onze feestcommissie uit acht enthousiaste leden, maar we zijn altijd op zoek naar meer helpende 

handen en frisse ideeën. Mocht je geïnteresseerd zijn, stuur ons gerust een bericht. Samen kunnen we bekijken hoe je 

een waardevolle bijdrage kunt leveren! 

Het afgelopen oudejaarsfeest heeft ons al een veelbelovende stap in de juiste richting gezet; het was een doorslaand 

succes. Echter, voor het komende jaar streven we naar nog meer succes. Blijf onze sociale media volgen om geen enkel 

feest te missen! We kijken uit naar een jaar vol gave feesten, waarbij we samen het succes van de Twins kantine verder 

kunnen uitbouwen. 

 

 

 

mailto:secretaris@twins-sc.com
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Ledenwerving update: 

We willen in de komende 2 jaar (2024 en 2025) in totaal 20 nieuwe leden genereren.  

Hoe dit gerealiseerd gaat worden is contact leggen met de basisscholen in de regio, en MOOVE (voorheen OIB). En deze 

uitnodigen voor gymlessen, oefen trainingen etc. Dit concept is natuurlijk niet nieuw, maar onze energie hiervoor wel. 

Het is geen hogere wiskunde maar gewoon een kwestie van doen. Dit kost niets meer dan handen en daadkracht. 

Verder is Marketing onderverdeeld binnen de groep om de zichtbaarheid en het bereik van Twins te vergroten.              

Tot slot gaan we de mogelijkheden onderzoeken om binnen de stad evenementen of acties te kunnen organiseren 

(denk aan slaan of gooien in een net op de markt). Met dit drietal aan concepten zien wij een stabiel plan voor de 

voorlopige toekomst. Mocht je je hier nou in kunnen vinden is alle hulp meer dan welkom.  

Dat Twins de mooiste plek in Oosterhout is voor de sportieve en sociale ontwikkeling van een kind, is voor ons geen 

nieuws. Dit kan het jeugd bestuur als ervaringsdeskundigen beamen. Maar dat wij dit weten is niet genoeg, en daarom 

is onze missie dit aan alle kinderen en ouders van Oosterhout laten zien. Op dit moment is er binnen de leeftijdsklasse 

5-10 jaar al best wat reuring ontstaan, we zijn bezig met een goede onboarding te creeëren voor nieuwe leden. 

 

Oproep nieuwe leden Junior Bestuur! 

Wil jij nou iets goeds doen in een gezellig team, denk hierbij aan organiseren van feesten bij Twins, trainingen helpen 

opzetten, langs basisscholen gaan en content maken zoals filmpjes en foto’s voor in de krant of op sociale media.  

 

Voeg je bij het snelgroeiende team van vrijwilligers bij het Junior Bestuur! Bij interesse app of bel naar 06 33849339.  

 
 
 
 

 
Contactgegevens 
Voorzitter   voorzitter@twins-sc.com  

Secretaris   secretaris@twins-sc.com  

Penningmeester  penningmeester@twins-sc.com 

Ledenadministratie ledenadmin@twins-sc.com 
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